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PROJEKT 

Protokół nr VII/19 

z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 3 kwietnia 2019 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady VII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 9.08 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 9.00 na 

podstawie §10 Statutu Gminy Rzgów. 

 

 Przewodniczący Rady powitał zebranych gości m.in. Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, sołtysów, kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, a także publiczność 

oglądającą transmisję obrad on-line.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy stan Rady 

 – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność obrad. Nieobecni radna 

Kamila Kuźnicka, radny Zbigniew Cisowski. 

  

Obsługę prawną zapewniała mecenas Agata Sobieszek - Krzywicka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów 

zaproponował  na sekretarza obrad radnego Marka Bartoszewskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska wyraziła 

zgodę na powołanie sekretarza obrad.  

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał czy są 

wnioski o jego zmianę.  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty (DRUK 1) 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Komunikaty, sprawy różne.  

8. Zamknięcie sesji.  

 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 
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Ad.5.  

 Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił powód konieczności ponownego 

podejmowania uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, terminu, częstotliwości i trybu 

jej uiszczania. Wyjaśnił, że radny Jarosław Świerczyński powiadomił Wojewodę Łódzkiego  

o nieprawidłowościach w procedurze uchwałodawczej przeprowadzonej w związku z tą 

uchwałą na IV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu 30 stycznia 2019 r. Wojewoda nie 

zajął żadnego stanowiska w tej sprawie ale z uwagi na to, że akt zawierał w swej treści aspekt 

finansowy przekazał go do Regionalnej Izby Obrachunkowej, która stwierdziła, że w trakcie 

procedowania uchwały pojawiła się niezgodność z prawem.  

  

 Radny Jarosław Świerczyński złożył wniosek formalny w sprawie przyjęcia stawki  

w wysokości 10,00 zł miesięcznie od osoby za odbiór odpadów segregowanych.  

W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Radosław Pełka, radny Zbigniew Waprzko, 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski, radny Jan Spałka, sołtys sołectwa Kalino 

Stanisław Hoja, Burmistrz Mateusz Kamiński, radny Rafał Kluczyński.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie złożony wniosek o treści: 

„Wniosek radnego Jarosława Świerczyńskiego: stawka zapisana w §3 ust. 1 uchwały  

Nr XI/60/2015 powinna wynosić 10,00 zł miesięcznie od osoby za odpady segregowane” 

W głosowaniu – 2 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu”, Rada 

Miejska postanowiła o odrzuceniu wniosku formalnego. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za” 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VII/70/2019 w sprawie uchylenia uchwały Rady 

Miejskiej w Rzgowie nr IV/41/2019 z dnia 30 stycznia 2019 r. zmieniającej uchwałę  w 

sprawie dokonania wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, terminu, częstotliwości i trybu jej 

uiszczania oraz zmiany uchwały Rady Miejskiej w Rzgowie nr XI/60/2015 z dnia 10 

lipca 2015 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, terminu, częstotliwości i trybu jej 

uiszczania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko.  

„PRZECIW” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński. 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Jan Spałka. 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka. 
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Ad. 6. 

W okresie międzysesyjnym nie wpłynęła na ręce Przewodniczącego Rady żadna 

interpelacja. 

 

Ad. 7. 

W sprawach różnych głos zabrali: 
 

- Przewodniczący Rady Radosław Pełka, który odczytał życzenia przesłane radnym 

przez radną poprzedniej kadencji; 
 

- radny Zbigniew Waprzko na prośbę mieszkańców Starowej Góry w sprawie rowu 

przy ul. Inspektowej; 
 

- radny Rafał Kluczyński zwrócił się z apelem do radnych aby materiały sesyjne 

odbierali drogą elektroniczną zamiast wersji papierowej. Zapytał również o sprawę zakupu 

zabytkowego wagonu tramwajowego przez Gminę; 
 

- radny Wiesław Gąsiorek w sprawie uporządkowania placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej w Guzewie; 
 

- Wiceprzewodniczący Marek Bartoszewski w sprawie uroczystości nadania im. 

Konrada Kobusa Hali Sportowej w Rzgowie. 

 

Ad. 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 

10.20 zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad VII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2019; 

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 

Protokół sporządziła:      Obradom przewodniczył: 

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

